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Fråga från L angående SH/S Bostäder

SHIS Bostäder är stadens bostadssocia/a resurs. Det har under lång tid förekommit rapporter om att de
sociala boende/ösningar som SH/S erbjuder inte stämmer överens med vad stadsdelarna efterfrågar, eller
att det är för dyrt. Men samtidigt använder sig stadsdelarna i flera fall av ännu dyrare boende/ösningar
för socialtjänstens målgrupper istället för SHIS. Det kan vara kommunikationen mellan stadsdelarna och
SHIS som har brister För att kunna komma med förslag till åtgärder behöver vi skaffa oss en
övergripande bild av läget.

Därför vill vi ställa följande frågor:

7. Hur använder sig stadsdelen av SHIS?
2. Vad behövs och vad skulle kunna förbättras för att de boende/ösningarna ska kunna användas

större utsträckning?
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